
 Generalforsamling for Århus 1900 Ældreidræt 2024

40 deltog i generalforsamlingen 


1. Valg af dirigent  Peter Bjerregaard foreslået- Petervalgt.


2. Beretning og bemærkninger til denne.

    Birte havde udsendt beretningen til alle på mail. Hun gennemgik denne i korte træk.

    Anni: Beretningen er udsendt i rød farve, hvilket Anni var utilfreds med.

    Grethe: Spørgsmål i forhold til antal af medlemmer pt er svaret 144

    Anne Grethe: Bemærker at vi plejer at mindes de medlemmer som er gået bort i det forgangne 

    År- Der blev herefter afholdt 1 minuts stilhed


3. Regnskab og budget

    Egon gennemgik regnskabet og budgettet.

    Jytte: Hvad er tilskuddet pr. medlem fra kommunen, Egon svarer på dette, ialt 9362,50.

    Ikke flere kommentarer til ovenstående.


4.Forslag Ingen indkomne 


5. Valg til bestyrelsen. På valg var Kirsten, Birte og Pia Bay

    Kirsten ønsker ikke genvalg, Birte og Pia Bay genvalgt

    Nyvalgt Pia Baltzer fra petanque

    

6. Valg suppleanter . Pia R og Jørn Seiersen genvalgt


7. Valg af revisorer. Kirsten Magnussen genvalgt

     Inger Bruun genvalgt som revisor suppleant.


8. Valg af rep til foreningens repræsentskab blev overladt til bestyrelsen


9. Evt.

    Der blev gjort opmærksom på, at hverken beretning, regnskab eller budget var blevet

    Vedtaget under deres punkter, alt blev herefter godkendt og vedtaget.

     Anni stopper som webmaster, hun afløses af Sven Grunnet.

     Kirsten Magnussen takker bestyrelsen for det store arbejde.

     Grethe: Arne og Grethe har i en del år stået for græsslåningen ved klubhuset, men 

     stopper nu. Den almindelige mening er at hovedbestyrelsen må sørge for 

     vedligehold ude som inde.

     Peter takker for god ro og orden

     Anni, Grethe og Kirsten får erkendtlighed og Kirsten får klapsalve af forsamlingen som 

     tak for arbejdet i bestyrelsen i mange år.


Referat: Kirsten Grilmer og Pia Bay


